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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 19. september 

2008 (Alm. del - spørgsmål nr. 494) udbedt sig min besvarelse af følgende: 

  

Spørgsmål 494: 

  

”Ministeren bedes oplyse, hvordan en model for opkrævning af udgifterne til slagteri-

ernes kødkontrol via en fast og international konkurrencedygtig sats pr. slagtning kan 

udformes og implementeres?” 

  

Svar: 

  

Den fremtidige model for opkrævning af udgifterne til slagteriernes kødkontrol drøftes 

for tiden med slagteriernes brancheorganisationer.  

 

Jeg har bedt Fødevarestyrelsen forsøge at vurdere mulighederne for at gennemføre tiltag 

for at reducere omkostningsniveauet i kødkontrollen, samt hvornår disse tiltag vil have 

virkning på slagteriernes omkostninger. 

 

Fødevareministeriet vil selvfølgelig arbejde på, at omkostningerne kan sænkes mest 

muligt. 
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